Приложение№9 
кприказуМинистрафинансовРА
от 24 марта  2025 года№ 110-A
ЗАЯВЛЕНИЕ:
ОЗАПРОСЕ НА РАСЦЕНКУ

НастоящийтекстобъявленияутвержденРешениемОценочнойКомиссии
от "02" "12  " 2025 года "N 1"
Кодпроцедуры ՃՄԴ-ԳՀԾՁԲ-26/01
      Заказчик Чочканская  средная школа по имени Гора Худиняна >> ГНКО, находящийсяпоадресу: РА, Лорийскаяобласть, Чочканская  средная школа по имени Гора Худиняна >> ГНКО ,c. Чочкан, 6-ая ул., дом 41, объявляетзапрос на расценк РА, Лорийская область, c. Ахталա,44 -ая ул и, которыйпроводитсяоднимэтапом.
      Участнику, отобранномупоитогамнастоящейпроцедуры, в установленном порядкебудетпредложенозаключитьдоговорнапоставкуСтроительнихработ(далее—договор).
Согласностатье 7 ЗаконаРеспубликиАрмения "Озакупках", любоелицо, независимооттого, являетсялионоиностраннымфизическимлицом, организациейилилицомбезгражданства, имеетравноеправонаучастиев настоящейпроцедуре.
      Условияпредъявляемыеклицам, неимеющимправанаучастиевданнойпроцедуре, атакжеучастникам, установленыприглашениемнанастоящуюпроцедуру.Отобранныйучастникопределяетсяизчислаучастников, подавшихзаявки, оцененныеудовлетворительнопонеценовымусловиям, попринципупредпочтения, отдаваемогоучастнику, представившемуминимальноеценовоепредложение.
      Приналичиитребованияопредоставленииприглашениявэлектроннойформезаказчикобеспечиваетбесплатноепредоставлениеприглашенияв электроннойформевтечениерабочегодня, следующегозаднемполучениязаявления. 
Заявкинанастоящуюпроцедурунеобходимоподаватьпоадресуг. Чочканская  средная школа по имени Гора Худиняна >> ГНКО РА, c. Чочкан, 6-ая ул., дом 41, до 14:30 часов 7-годнясодняопубликованиянастоящегообъявления. Кромеармянскогоязыказаявкимогутбытьподанытакженаанглийскомилирусскомязыке.
      Обжалованиеданнойпроцедурыосуществляетсявпорядке, установленномзакономРА "Озакупках" игражданскимпроцессуальнымкодексомРА.
Вскрытиезаявокбудетпроводитьсяпоадресуг. Чочканская  средная школа по имени Гора Худиняна >> ГНКО в 14:30 часов "09" "12" "2025"г.
Дляполучениядополнительнойинформации, связаннойснастоящим объявлением, можетеобратитьсяксекретарюОценочнойкомиссии

имя, фамилия
Арменуи Сосинян
Телефон+(374)98790306
Электроннаяпочта sosinyana@mail.ru
Заказчик - " Чочканская  средная школа по имени Гора Худиняна >> ГНКО
                                                           Наименование



STATEMENT:
ABOUT RATING REQUEST

This text of the statement is approved by the evaluation committee
By decision N "1" of 02,12. 2025

Code of the procedure ՃՄԴ-ԳՀԾՁԲ-26/01
        

[bookmark: _Hlk215571893] The client, " Chochkan secondary school " SNCO, located at, Street 6/41, Lori Marz, RA, announces a request for quotation, which is carried out in one phase.
  As a result of this procedure, the selected participant will be offered to sign a food supply contract (hereinafter referred to as the contract) in accordance with the established procedure.
  According to Article 7 of the RA Law "On Procurement", any person, regardless of whether he is a foreign individual, organization or stateless person, has an equal right to participate in this procedure.
The conditions presented to the persons who do not have the right to participate in this procedure, as well as to the participants, are defined in the invitation to this procedure.
The selected participant is determined from the number of participants who have submitted sufficiently evaluated bids on non-price terms, on the principle of giving preference to the participant who submitted the lowest price offer.
In the event of a request to issue an invitation in electronic form, the customer shall provide free of charge the issuance of the invitation in electronic form during the working day following the day of receiving the application.
Applications for participation in this procedure must be submitted to Lori Marz, RA. located at Street 6/41 Lori Marz, in documentary form until 14:30 a.m. on the 7th day from the date of publication of this announcement.
In addition to Armenian, applications can also be submitted in English or Russian.
The opening of bids will take place in Lori Marz, RA., located at Street 6/41, , 09,12.2025  at 14:30
The appeal regarding this procedure is carried out in accordance with the procedure established by the RA Law "On Purchases" and the RA Civil Procedure Code.
To get additional information related to this statement, you can contact the secretary of the evaluation committee: A. Sosinyan

Phone: +(374)98790306
Email Mail: sosinyana@mail.ru
Client " Chochkan secondary school " SNCO

